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1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt.  
 

2. Godkendelse af referat 

Referatet af 26. januar 2023 har været sendt til skriftlig godkendelse hos 

studienævnets medlemmer. Det godkendte referat er efterfølgende vedlagt 

som bilag til orientering. Det fortrolige referat af 26. januar 2023 blev 

godkendt på mødet. 

 

3. Meddelelser 

3.a. Meddelelser fra studienævnsformanden: 

3.a.1 Studienævnsformanden orienterede om høring vedrørende 

karriereprofilfag og kernefaglige tværfag. Da fagene ikke er obligatoriske på 

Negot., er det alene en meddelelse om, at CMS på karriereprofilfagene fra 

september 2023 vil udgå og blive erstattet med ”Klar til job”. Klar til job er et 

forløb, som har to spor: Et mere generelt spor med fokus på kompetencer 

og job, samt et spor, der kobler disse temaer på specialet.  

 

3.a.2 Produktionen af videoklips til brug for Negot.’s rekrutteringsindsats er 

ved at være færdig: Det bliver til tre korte videoer, der er velegnet til 

Facebook, Instagram og andre steder, hvor nyttigt, samt en lidt længere 

video, der skal bruges i forbindelse med rekrutteringsbesøg på gymnasier 

o.lign.    

 

De fire videoer blev vist på studienævnsmødet og blev positivt modtaget af 

studienævnets medlemmer: Med videoerne har Negot. ikke bare produceret 

content, der kan bruges i rekrutteringen til uddannelsen, men videoerne er 

også effektive i den interne kommunikation på studiet til at skabe en 

selvforståelse og stolthed over det at være Negot.-studerende.  
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Formanden meddelte, at det er aftalt med Fakultetet, at videoerne lægges 

på SDU’s hjemmeside, når de er klar. Om de også kan lægges på Negot.’s 

egen SDU-side skal undersøges.   

 

Formanden oplyste videre, at han har bestilt en femte video til brug på 

TikTok. Denne skal brande Negot. og vil koste 3-5000 DKK at lave. 

Studienævnet imødekom, at beløbet trækkes fra annuum. Det blev aftalt, at 

TikTok skal drives af Negot.-studerende i UN regi, men at studienævnet 

løbende skal orienteres om aktiviteter. Foreløbige idéer til content til TikTok 

er ”A Day in the Life of” som Negot.-studerende, hvordan er det at skrive 

Bachelorprojekt/ Speciale, hvordan er det at være i praktik, hvordan er det 

at have et studierelevant arbejde osv. Det er vigtigt også at vise, at Negot. 

er et socialt studie med et godt studiemiljø.  

 

3.a.3 Formanden videreformidlede information om kursus for nyvalgte 

studenterrepræsentanter i studienævnet: Skab forandring på SDU – kursus 

for aktive studerende den 16. og 23. marts 2023.   

 

3.a.4 Det Humanistiske Fakultet har meddelt, at der i 2023 ikke bliver afholdt 

en fælles kandidatafslutning for årets dimittender i Odense. Dette fordi der 

har været ringe tilslutning til arrangementet i 2022, og fordi kandidater 

prioriterer den lokale afslutning. Da der de seneste par år ikke har været en 

lokal afslutning på Negot. pga. lav opbakning hertil, spurgte formanden til 

studienævnets holdning: Skal Negot. i 2023 arrangere en lokal afslutning for 

årets dimittender? Studienævnet havde en kort drøftelse herom og 

besluttede, at lade Elvira Mikkeline Nordgren Pedersen undersøge via UN, 

om der er stemning herfor eller ikke.  

 

3.b De studerende 

Emma Fry Kjær spurgte til hvornår studiestarten 2023 ligger. 

Studienævnssekretæren meddelte, at Det Humanistiske Fakultet netop har 

meddelt, at studiestartstartsaktiviteter for 1. semester kan lægges fra den 

28. august til den 1. september 2023, mens undervisningsstart for BA (1., 3. 

og 5. semester) samt KA (1. og 3. semester) er den 4. september 2023. 

Meddelelsen fra Fakultetet blev rundsendt til studienævnets medlemmer. 

 

Elvira Mikkeline Nordgren Pedersen (EMNP) og Emma Fry Kjær fortalte, at 

UN planlægger at lave et socialt arrangement i forbindelse med Eventyrløbet 

2023, og at man vil søge midler hertil fra puljen til studiemiljøtiltag. Tidligere 

Negot.-studerende vil også blive inviteret til arrangementet, hvor tilmelding 

skal ske efter først til mølle-princippet.  

  

Flere af studienævnets medlemmer roste initiativet til at lave et stort socialt 

Negot.-arrangement, som også kan medvirke til at skabe øget 

opmærksomhed omkring Negot.-studiet. Der blev talt om at få lavet 

løbetrøjer med Negot.-logo påtrykt. Disse vil så også i andre 

sammenhænge, f.eks. til UN’s paddleturnering, kunne reklamere for Negot.-

studiet.  
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EMNP fortalte videre, at UN arbejder på fremover at lave to årlige Negot.-

dage. En Negot.-dag pr. semester, hvor den i efterårssemesteret (omkring 

oktober) skal samle nye Negot.-studerende, som netop er startet på 

uddannelsen, med øvrige Negot.-studerende, og være med til at skabe én 

fælles Negot.-identitet. Det er planen, at undervisere og administrativt 

personale også inviteres med.  

 

Formanden opfordrede til, at UN indkalder ham til møde for sparring, idet 

der er ønske om at skabe en tradition på Negot.-studiet, hvor man en gang 

om året mødes, studerende såvel som alumner, til et fælles fagligt og socialt 

Negot.-arrangement.  

 

3.c Andre 

Christian Heyde-Petersen (CHP) fortalte, at han sammen med formanden 

har holdt møde med Lizanne Kindler, CEO for tøjvirksomhederne Talbots, 

Ann Taylor og Loft i USA. Alt tyder på, at det vil lykkes at få lavet en 

praktikaftale. I den forbindelse har CHP undersøgt, at projektorienterede 

forløb i udlandet kan være lønnet, hvis der i det pågældende land er krav 

om løn, hvilket er tilfældet med USA. Der arbejdes fortsat på at lande andre 

praktikaftaler.  

 

4. Merit- og dispensationsansøgninger 

Punktet blev behandlet fortroligt. Studienævnet tog stilling til 12 sager.  

 

Der blev holdt pause fra kl. 13:05-13:15. 

 

5. Sager til behandling: Eksamen 

Intet til punktet.  

 

6. Sager til behandling: Undervisning 

Intet til punktet.  

 

7. Sager til behandling: Studieordninger 

7.1 Studienævnet behandlede høring vedrørende Videnskabsteori for 

Humaniora. Ny fagbeskrivelse indeholder ændringer til titel, eksamensform 

og feedback. Studienævnet godkendte høringen.  

 

8. Sager til behandling kvalitetspolitik 

8.1 Studienævnet gennemgik undervisningsevalueringerne for E22, både 

på BA og KA niveau.  

 

8.1.a Studienævnets behandling af evalueringerne for E22 vil blive 

sammenfattet i evalueringsrapporter, som formanden vil udarbejde og 

indsende til skriftlig godkendelse ved nævnet.  

 

8.1.b. Formanden oplyste, at evalueringen af CMS E22 vil indgå i rapporten, 

jf. ovenstående punkt.  
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8.1.c. Evalueringsrapporter for BA og KA negot. vil efter høring i 

studienævnet blive indsendt til FAK.  

 

8.2. Status på Negot.’s rekrutteringsindsats er som følger: 

 

Arbejdsgruppen for rekruttering Odense: Man er i fuld gang og flere frivillige 

Negot.-studerende har planlagt besøg på tre gymnasier i Odense.    

 

Arbejdsgruppen for rekruttering Fyn: Der arbejdes også på højtryk i denne 

gruppe for at få aftaler i stand på de lokale gymnasier. Nogle gymnasier 

melder tilbage, at mange andre studier kontakter dem for det samme, 

hvilket kan gøre det svært at få en aftale i stand.  

 

Arbejdsgruppen for rekruttering med særligt fokus på BA negot. med tysk 

og fokusområde Syd/Sønderjylland: Man ønsker en fælles 

rekrutteringsstrategi for de tyske uddannelser på SDU og at Fakultetet 

påtager sig opgaven. Materiale til reklamefremstød ligger allerede klar. 

 

Formanden oplyste, at de faglige vejledere er i gang med at udvikle flyers, 

som kan distribueres ved gymnasiebesøgene. Dertil kommer 

rekrutteringsvideoerne, der kan vises.  

 

Det er også muligt, at deltage som ”Studerende for en dag” på Negot.-

studiet, hvor man følger en Negot.-studerende til undervisning på SDU.  

 

8.3. Studienævnet lagde overordnet planer for studiestarten 2023. 

 

 8.3.1 Der er indsendt stillingsopslag på tre tutorer, jf studienævnets 

beslutning på forrige møde. På baggrund af evalueringen af studiestarten 

fandt studienævnet, at BA studiestarten skal forløbe over to dage med 

samme indhold (heriblandt også oplæg fra SDU RIO), som forrige år. Man 

ønsker ingen case competition som en del af programmet. Ansvaret for 

rusturen lægges over i UN-regi og afvikles således i 2023 af studiets 

uafhængige studenterforening uden finansiel støtte fra studienævnet.  

 

Emma Fry Kjær oplyste, at UN allerede har booket lokation til rustur, men at 

der er behov for at søge efter rustursarrangører, da de nuværende skal på 

udlandsophold. Det er svært at finde studerende, der vil afse tid til at lave 

en rustur, fordi det er på frivillig basis.  

 

VIP-medlemmerne af studienævnet fremhævede, hvor vigtigt et arbejde, de 

sociale tutorer yder. Man vil gerne anerkende det om muligt ved en særlig 

udmærkelse eller ved en udtalelse fra studieleder.  

 

8.3.2 Studienævnet besluttede, at der ud over tre tutorer skal ansættes fire 

studiestartsgruppefacilitatorer. I 2022 var der ansat fire facilitatorer og det 

har fungeret rigtig fint. Formanden anmodede i den forbindelse Søs 

Elisabeth Syberg Verhoef, som har været ansat som 
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studiestartsgruppefacilitator, om at indsende en skriftlig evaluering af 

forløbet til studienævnets orientering. I forhold til KA introduktionen ønsker 

studienævnet at kigge nærmere på muligheden for at knytte 

studiestartsgruppefacilitatorer på kandidaten og tilknytte et 

aftagerpanelmedlem til hver gruppe.  

 

9. Andre sager til behandling 

Ingen sager til behandling.   

 

10 Eventuelt 

1. Formanden oplyste afslutningsvist, at studieordningsændringerne er 

indsendt til godkendelse ved Fakultetet. Der er enkelte udeståender omkring 

de tyske samdriftsfag, som der dog forventes en hurtig afklaring på. Ved 

næste studieordningsrevision bør ændringer på KA negot.-uddannelsen 

prioriteres, før der kigges nærmere på de samfundsvidenskabelige fag på 

BA negot.-uddannelsen. Studienævnet bakkede op om denne indstilling.   

 

Mødet sluttede kl. 14:30 
 
 
Rasmus Nielsen                     /                     Mia Fenat 
Studienævnsformand /                     Studienævnssekretær 


